
 

Referat  bestyrelsesmøde 

d. 6-12-2022 kl. 10


1. Godkendelse af referat fra sidst.

Godkendt.       


2. Formanden orienterer.

Vedr. Placering af nye molokker 

Vi har fået en klage over den planlagt placering af molokker.

Der vil vi afholde et møde med vores driftansvarlig, og 
initiativtagerne til klagen.


Cimbria Parkens hjemmesiden bliver opdateret med gamle 
referater, tilbage fra starten.


3. Punkter fra afdelingsmøde.


      A. markiser i 5,7 og 9

Det bliver meget dyrt, og udfordrende af hensyn vindretning.

Foreløbig bliver forslaget stillet i bero.


      B. Beplantning på græsplænen ved 11 og 13.

Der er ikke afsat midler til det

Forslaget er fint, men det kræver planlægning, af hensyn til 
brandveje og græsrobotter.

Man er velkommen til at stille forslaget igen




 
      C. Round up

Vi kontakter anlægsgartneren om der er andre muligheder


      D. Vild beplantning.

Vi forslår at der såes vilde blomster for enden af græsplænen 
ned mod Karperdam. 


      E. Regnvejrsdryp ved indgang og altanener.

Ved indgangen kan der ikke gøres noget ved det.

Der bliver lavet et tilbud på hvordan man løser problemet ved 
altanerne.


      F. Fnuller fra udluftning især på badeværelset.

Det er et rengøringsproblem. 


      G. Petanque bane.

Der bliver indhentet tilbud.

Dette bliver taget med til afstemning på næste beboermøde.


4.  Renovationsbiler bakker stadig ind, på trods af skiltning.

Renovationsfirmaet bliver kontaktet af driftsansvarlig.


5. Konstituering af bestyrelsen.

Bestyrelsen konstituerer sig, fortsætter som hidtil.


6. Cykelskur.

Bygningansvarlig fra Domea bliver sat på opgaven.




 

7. Beplantning af kummer ved 5 og 7

Beboerne ønsker at forskønne beplantningen i 
plantekummerne ved nr. 5 og 7.

Dette vil blive imødekommet.


8.  Evt.

Anlægsgartneren får besked om at efterplante bunddække.

Og lave inddækning der hvor folk tydeligvis går direkte 
igennem.


Vedr. Beboermødet har der været klaget over bl.a trange 
forhold og sen oplukning af mødelokalet.

Folkehjem er informeret, det kommer ikke til at ske igen.


Fremover bliver festsalen kun åben til stolegymnastik om 
onsdagen.

Da der ikke har  været interesse for åbningen til andre ting om 
onsdagen, bliver der fra d.d. ikke åbnet mere.


Næste møde d. 2-1-2023   kl 10.


NB 
Vi henstiller til, at når der cykles på gangstierne, at 
der bliver taget hensyn til gående især omkring 
indgangen til opgangen, hvor det ikke er muligt at 
se de cyklende.  



 


